
Der er mange forskellige ønsker og interesser for anvendelse af arealer i det 
åbne land. Det handler om placering af ny natur, skove, solceller, vindmøller 
eller nye vejanlæg og byudvidelser. 
Men er der fortsat plads til dansk landbrugsproduktion af fødevarer og foder 
i fremtiden?

Deltag i debatten omkring køkkenbordet hos næstformand i Herning-Ikast 
Landboforening, Lars Høgh Jensen, og hør Anne Paulins oplæg om fremti-
dens anvendelse af landbrugsjorden. 

Den efterfølgende drøftelse kan også handle om vandmiljøet, kvælstofregu-
lering på dyrkningsfladen, og overløb af spildevand fra byerne, efterafgrøde-
krav og meget mere. 

Tilmelding senest 23. september på 7021 2040 eller på www.h-i-l.dk

Kom til kaffe med Anne Paulin

Tidspunkt: 28. september 2020 kl. 15.00-17.00
Sted: Lars Høgh Jensen, Over Isen Vej 7, 7430 Ikast

Invitation til alle medlemmer i Herning-Ikast Landboforening

Invitation til kaffebordmøde med temaet  
”Hvad skal dansk landbrugsjord bruges til i fremtiden?”

FAKTA

Anne Paulin (S)
Medlem af Folketinget for  
Socialdemokratiet. 
Valgt i Vestjyllands Storkreds 
juni 2019.

Udvalgsposter:
• Europaudvalget
• Forsvarsudvalget
• Klima-, Energi- og Forsynings- 

udvalget
• Ligestillingsudvalget
• Miljø- og Fødevarerudvalget
• Uddanneses og Forsknings- 

udvalget

Ordførerskaber: 
Energi, Forsyning og Klima


